## APP 操作指南

1、安装手机客户端 请扫描对应二维码到相应网站下载 APP.





2、添加设备 给设备通电,手动连接WIFI热点至"KY/HD/Du/\*\*\*\*\*", 无密码。







- 3、欢迎界面 操作说明 (FAQ) 、系统设置 (SETTING) 、启动(START)、如图1所示。
- 4、操作方式 播放界面及各按键的功能,如图 2 所示。
- **5、手勢识别** 打开播放界面右侧设置菜单,点击 🕜 图标 ,开启手势识别功能 如图 3.

**手势拍照** 在飞行器镜头正前方 2m 左右,单手手 **手势录像** 在飞行器镜头正前方 2m 左右,单手

(\*连续两次识别的时间差应大于3秒)

(\*部分机型不支持此功能,开启功能会导致画面延时) (\*录像进行中不检测手掌)

掌(掌心向前)在身侧平举;飞行器识别手势后,开始握拳(掌心向前)在身侧平举;飞行器识别手势后, 3 秒倒计时后拍照(此时可放下手臂). 图 4 , 图 5。 开始 3 秒倒计时后开始录像(此时可放下手臂);进 行录像中识别拳头手势时,结束录像。图 6,图 7。









**6、音乐录像** 点按 🕡 图标进入音乐库选择 背景音乐,并点按**使用**,返回控制界面,录制 视频中即有背景音乐。





- 7、手动调焦 按住控制界面最左侧的轨迹球,滑动可调整图像焦距(1X~50X 倍率数码放大)。
- 1X: 关闭焦距调整,此时图像是默认大小。 50X: 50 倍最大焦距。
- : 录像过程中,可以上下滑动此按键手动调整焦距。
- 8、 特效功能 在控制界面上点按 🕜 进入特效控制界面, 再次点按 🕜 会出现各种特效选项,选择好特效后,点按 🕜 退出 🕍 特效选项。点按 X 可以退出特效,返回主控制界面。



**旋转特效:** 在滤镜控制界面上点按 🔘 ,使用一次旋转特效。

注意:一架飞行器,同一时间,仅允许一个手机 App 连接!(详细操作参照app内使用说明)

## **APP Operating instructions**

1. Install mobile client Please scan the two-dimensional code to downloadAPP.





2.Add device Power the device, manually connect WIFI hotspot to "KY/HD/Du/\*\*\*\*\*", no password.







Figure 1

Figure 3

- 3.Headinterface SETTING, FAQ, START, Figure 1.
- **4.Operation mode** Play the interface and the functions of each button, as shown in Figure 2.
- **5.Gesture recognition** Open icon of playback interface and gesture recognition function. Gesture photo About 2 meters in front of the aircraft lens, the palm of one hand (palm forward) is raised flat on the side of the body; after the aircraft recognizes the gesture, it starts countdown for 3 seconds and takes pictures (at this time, the arm can be lowered). Fig. 4, Fig. 5.
- (\* The time difference between two consecutive identifications should be greater than 3 seconds.) (\* Some models do not support this function. Opening the function will cause picture delay.
- Gesture video About 2 meters in front of the camera, one hand clenches the fist (palm forward) and holds it flat on the side of

the body; after the aircraft recognizes the gesture, its tarts recording after countdown of 3 seconds (arm can be lowered at this time); when recognizing the fist gesture in the video, it ends the video. Figures 6 and 7.

(\*No palm detection during video recording)









- **6. Music recording:** click the 🕡 icon to enter the music library and select background music, and then click use to return to the control interface, where there is background music.
- 7. Manual focusing: press and hold the track ball on the left most side of the control interface, and slide to adjust the image focal length (1x-50x digital magnification).
- **1X:** turn off focus adjustment, and the image is the default size. **50x:** 50 times the maximum focal length.
- : in the process of recording, you can manually adjust the focal length by sliding this key up and down.
- **8. Special effects** Filterspecial effects: on the control interface, click on the filter control interface.

Click to exit the filter and return to the main control interface.



Click again to display various filter options. After selecting the filter, click to exit the filter option.



Note: only one mobile app is allowed to connect to an aircraft at the same time! (For detailed operation, please refer to the instructions in app)